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Albéniz's "Rapsodia Española", in its piano solo version, is available
for the first time on CD.  With other works rarely recorded, like "Valses
Poéticos" and "Mallorca", ESPAÑOLA regroups two of the most popu-
lar suites by Albéniz and Granados.  With its seductive melodies and
evocative titles, this hearty double DC will please the latin music ama-
teur as well as the classical connoisseurs.  Played by Marie-Andrée
Ostiguy and realized by Henri Brassard, this album has been record-
ed in Québec, at the Saint-Hilaire church, on June 9 and 10,1999, on
the Yamaha CFIIIS piano.

Marie-Andrée Ostiguy is available in the fall to promote ESPAÑOLA in
store with you.  A national promotion campaign will follow the release
of this double CD.  ESPAÑOLA marks the consolidation of the catalog
of the pianist and composer Marie-Andrée Ostiguy, which is now all
distributed by Fusion III.

Date de sortie / Street Date

UNE PREMIERE
La "Rapsodia Española" d'Albéniz, version pour piano solo, est
disponible pour la première fois sur disque.  En plus d'autres oeuvres
rarement enregistrées, "Valses Poéticos" et "Mallorca", ESPAÑOLA
regroupe deux des plus populaires suites d'Albéniz et de Granados.
Avec ses mélodies envoutantes et ses titres évocateurs, ce double
DC chaleureux saura plaire tant à l'amateur de musique latine qu'à
l'audiophile averti.  Interprété par Marie-Andrée Ostiguy et réalisé par
Henri Brassard, cet album a été enregistré au Québec, à l'église de
Saint-Hilaire, les 9 et 10 juin 1999, sur le piano Yamaha CFIIIS.

Marie-Andrée Ostiguy sera disponible à l'automne pour promouvoir
avec vous ESPAÑOLA en magasin (in-store).  Une campagne de pro-
motion nationale suivra la sortie de ce DC double.  ESPAÑOLA mar-
que la consolidation du catalogue de la pianiste-compositrice Marie-
Andrée Ostiguy, maintenant entièrement distribué par Fusion III.  
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CD 1 Isaac Albéniz 47 minutes
• Suite Española, 
• Mallorca op. 202
• Rapsodia Española

CD 2 Enrique Granados 60 minutes
• Danzas Española
• Valses Poéticos
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